
Protokół Nr 2

z posiedzenia Komisji Statutowej z dnia 23 stycznia 2007 r. 

W  posiedzeniu  komisji  uczestniczyli  radni  –  członkowie  komisji  wg  załączonej  listy 
obecności .
Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Urzędu J. Słubik. 

Posiedzeniu  przewodniczył  przewodniczący komisji  Statutowej  Z.  Stasiak,  który  otworzył 
posiedzenie i zaproponował następujący porządek posiedzenia. 

1/ Rozpatrzenie i zgłoszenie wniosków do zmiany Statutu Gminy. 

Przewodniczący poinformował,  że od radnych wpłynęły już 2 wnioski  do zmiany Statutu 
Gminy. 
Jeden z nich dotyczy przekształcenia komisji Gospodarczo - Finansowo, Rolnej i  Ochrony 
Środowiska na 2 komisje,  z których jedna byłaby komisją Rozwoju Rolnictwa i  Ochrony 
Środowiska, a druga Komisją Gospodarczo - Finansową. 
Szczegółowy  wniosek  pisemny  w  powyższej  sprawie  znajduje  się  w  załączeniu  do 
niniejszego protokołu. 

Drugi  wniosek  również  pisemny  st.  załącznik  do  protokołu  dot.  wprowadzenia  zmian  w 
zapisie  w § 56 pkt. 4 w rozdziale 8 „ Kluby Radnych ” 

Głos zabrał radny K. Gąsiorek, który w imieniu Klubu Radnych Porozumienie Ludowe złożył 
wnioski polegające na wprowadzeniu  zmian w Statucie Gminy w Rozdz. 6 Komisje Rady 
Gminy, oraz w rozdziale 7 Komisja Rewizyjna.

Radny A. Golewski zabierając głos odniósł się do porządku dzisiejszego posiedzenia Komisji 
i  wnioskował  o  poszerzenie  go  o  punkty,  w  których  komisja  dokonałaby  wyboru 
wiceprzewodniczącego komisji i sekretarza komisji. 

Przewodniczący komisji  poddał wniosek radnego A. Golewskiego o poszerzenie porządku 
posiedzenia  do  głosowania,  w  wyniku  którego  komisja  za  wnioskiem  opowiedziała  się 
jednogłośnie. 

Przewodniczący zarządził  wybór wiceprzewodniczącego komisji  w pkt.  1  posiedzenia 
komisji , natomiast w 2 punkcie rozpatrzenie i zgłoszenie wniosków do zmiany Statutu 
Gminy. 

Ad. pkt. 1. 

Na  wiceprzewodniczącego  Komisji  radny  A.  Jaksa  zgłosił  kandydaturę  radnego  A. 
Golewskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.
Więcej kandydatur nie zgłoszono.
Za  kandydaturą  radnego  A.  Golewskiego  na  funkcję  wiceprzewodniczącego  komisja 
opowiedziała się w głosowaniu jednogłośnie. 



Na sekretarza komisji radny R. Figiel zaproponował kandydaturę radnej Z. Kasperskiej, która 
wyraziła zgodę do kandydowania na tę funkcję. 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania  za  kandydaturą  radnej  Z.  Kasperskiej  komisja  opowiedziała  się  w 
glosowaniu jednomyślnie 

Ad. pkt. 2. 

Radny K. Gąsiorek odczytał wnioski do zmian w Statucie Gminy do Rozdz. 6 – Komisje 
Rady w § 28 oraz w Rozdz. 7 – Komisja Rewizyjna. 
Wnioski stanowią pisemny załącznik do niniejszego protokołu, a dotyczą w szczególności 
ilości komisji, ich nazw, ilości składów osobowych. 

Przewodniczący  Komisji  Z.  Stasiak  przedłożył  swoje  uwagi  do  wniosków  Klubu 
Radnych Porozumienie Ludowe przedłożonych przez radnego K Gąsiorka:
-  w Rozdz. § 29 ust. 4 skreślić słowo dodany 
-  w  rozdz.  6  §  28  dodać  ppkt.  g/  i  zapisać  „koordynowanie  i  opiniowanie  spraw 
związanych z przygotowaniem Planu Rozwoju Lokalnego i pakt h/ inicjowanie działań 
związanych z pozyskiwaniem środków zewnętrznych  pozabudżetowych. 

Przewodniczący  komisji  zaproponował  wniosek,  aby  wnioski  dot.  zmian  w  Statucie 
Gminy zostały zaopiniowane przez radcę prawnego Urzędu Gminy 

Radna Z. Kasperska zabierając głos powiedziała, że jeżeliby  zostałyby uchwalone zmiany do 
Statutu Gminy wówczas wszystkie powołane komisje i sprawy organizacyjne komisji byłyby 
już nieaktualne. Zapytała również co znaczy zapis – rada ustala skład osobowy komisji?

Przewodniczący  komisji  wyjaśnił,  iż  znaczy  to,  że  konieczne  byłoby  przeprowadzenie 
głosowania imiennego nad kandydaturą zgłoszona do danej komisji.

Obecna  na  posiedzeniu  komisji  Sekretarz  urzędu  J.  Słubik  poinformowała,  że  do  jej 
kompetencji  należy praca nad Statutem Gminy jak również czuwanie nad prawidłowością 
zapisów statutu gminy.
Poinformowała także, że zgodnie z zapisami ustawy samorządu gminnego jedynym organem 
gminy jest rada gminy, a radny pracuje w tej radzie. 

Radny A. Jaksa zabierając głos odniósł się do propozycji zmian Statutu Gminy, złożonego 
przez Klub Radnych Porozumienie Ludowe, które to wprowadzają ograniczenia chęci pracy 
radnych np. we wszystkich komisjach rady, a skierowania jego osoby do pracy w tej komisji, 
w której rada zadecyduje w głosowaniu imiennym. 

Radna Z.  Kasperska – Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  zwróciła  uwagę na zapis  dot. 
zmiany w prowadzeniu korespondencji prowadzonej przez komisję. 

Sekretarz  wyjaśniła, że  chodzi  tu  o  korespondencję  prowadzoną  przez  komisję,  z  którą 
komisja  występuje  na  zewnątrz,  wprowadza  się  tu  zapis  aby  była  ona  prowadzona  za 
pośrednictwem przewodniczącego rady, ponieważ to w myśl ustawy przewodniczący rady ma 
tylko takie kompetencje, aby reprezentować radę na zewnątrz. 



Radny A. Jaksa wnioskował, aby został tu zawarty zapis określający termin w jakim 
taka korespondencja powinna być dostarczona. 

Radna  Z.  Kasperska  wyraziła,  że  zmiany  do  Statutu  Gminy  proponowane  przez  Klub 
Radnych Porozumienie Ludowe skonfliktują radę gminy. 

Przewodniczący komisji Z. Stasiak zabierając głos powiedział, aby nie skupiać się tylko i 
wyłącznie na punkcie propozycji zmian do statutu, dokładnie przeanalizować zakresy pracy 
poszczególnych komisji, co należy na pewno uczynić na kolejnym posiedzeniu. 

Sekretarz urzędu  J. Słubik odniosła się do propozycji zmian do Statutu Gminy przedłożonych 
przez radnego A. Jaksę na jednej z pierwszych sesji rady gminy i powiedziała, że zapisy typu, 
iż  komisja  opracowuje  nie  powinny  się  znaleźć,  a  należy  je  zmienić  na  zapisy  „komisja 
opiniuje”

Radny powiedział, że zapisy powyższe to pewne odniesienia, a nie jako projekty konkretnych 
uchwał. 

Radna Z. Kasperska zapytała co stanie się z radnym, który nie będzie chciał pracować w 
komisji,  do której zostanie przydzielony. 

Sekretarz Urzędu odpowiedziała, że na pewno wbrew swojej woli radny nie zostanie wybrany 
do komisji, w której nie będzie chciał pracować. 

 
Przewodniczący komisji powtórzył wniosek , złożony wcześniej,
aby  wnioski  złożone  do  Komisji  Statutowej  dot.  zmian  w  Statucie  Gminy  zostały 
zaopiniowane przez radcę prawnego Urzędu Gminy i wraz z opinią zostały przekazane 
na następne posiedzenie Komisji.

Komisja ustaliła następne posiedzenie na dzień 30.01.2007 r. na godz. 12:00. 
Na tym posiedzenie zakończono.

Posiedzeniu przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Statutowej 

Zbigniew Stasiak 
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